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KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 
                  ÉRTÉKMEGŐRZÉSI BIZOTTSÁG_______ 
Ikt.szám: 27.286-6/2019.  
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

az Értékmegőrzési Bizottság 
2019. december 20-án megtartott üléséről 

 
 
Az ülés helye:  Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ 

  Kecskemét, Deák Ferenc tér 1. (102. terem) 
 
Az ülés időtartama: 8.00 órától 8.45 óráig 
 
Jelen vannak:  A mellékelt jelenléti ív szerint. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a bizottság 7 
fővel határozatképes. Az ülést 8.00 órakor megnyitja.  
 
Az ülés napirendjére vonatkozóan javasolja, hogy a meghívóban szereplő 1-es napirendet 
a bizottság utolsó napirendi pontként tárgyalja meg.  
Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet az így módosított napirenddel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta:  
 
9/2019. (XII.10.) ÉmB. sz. határozat 
Az ülés napirendje 
  
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság az ülés napirendjére 
az alábbi határozatot hozta: 
 

1. A Kecskemét Város - Bozsó Gyűjtemény Alapítvány alapító okiratának 
módosítása 
Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 16. sorszámmal szerepel. / 
 

2. Együttműködési megállapodás megkötése a HIT Gyülekezetével  
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 18. sorszámmal szerepel. / 
 

3. Emléktábla elhelyezése 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 23. sorszámmal szerepel. / 

 
4. A Kecskeméti Sportiskola működése a 2018/2019. tanévben 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 29. sorszámmal szerepel. / 
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5. Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2020. I. félévi 
munkatervére 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
 

6. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2020. évi költségvetése 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 2. sorszámmal szerepel. / 

 (A rendelet-tervezet mellékletei kizárólag elektronikusan kerülnek megküldésre.) 

 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Irattár    
 
1. NAPIREND 
A Kecskemét Város - Bozsó Gyűjtemény Alapítvány alapító okiratának módosítása 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István:  Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni 
a leírtakat? 
 
Ladics Monika: Szóbeli kiegészítést nem tesz.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István:  kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Győrfi Róbert: köszönti az ülésen megjelent Bozsó családot. További sok sikert, jó munkát 
kíván. Jelzi, hogy csodálatos kiállításokat szervez a Bozsó gyűjtemény, pl: Pál László vagy 
Mucha kiállítását.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e az 
előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
10/2019. (XII.10.) ÉmB. sz. határozat 
A Kecskemét Város - Bozsó Gyűjtemény Alapítvány alapító okiratának módosítása 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 61-36/2019. számú előterjesztését és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
A bizottság a közgyűlési előterjesztésben foglaltakat a közgyűlés számára 
elfogadásra javasolja. 
 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Sztachó-Pekáry István bizottsági elnök 
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Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Irattár    
 
2. NAPIREND 
Együttműködési megállapodás megkötése a HIT Gyülekezetével  
 

Dr. Sztachó-Pekáry István: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni a 
leírtakat? 
 
Ladics Monika: Szóbeli kiegészítést nem tesz. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Látja, hogy eljött a bizottsági ülésre Szalai László a HIT 
gyülekezet képviselője. Kérdezi, hogy kíván-e szólni az előterjesztéssel kapcsolatban a 
bizottság érdemi munkája előtt? 
 
Szalai László:  köszönti a bizottság tagjait. Elmondja, hogy a HIT gyülekezet a 4. 
legnagyobb magyarországi egyház. A karizmatikus kereszténységhez tartozik, mely 
világszerte 600 millió tagot számlál. 1979 óta működik Magyarországon, 2000. év óta 
megy a tv-ben a vidám vasárnapi hitéleti műsor. Kecskeméten 25 éve van jelen körülbelül 
600 tagot számlál. Munkássága leginkább a helyreállt emberi életekben mérhető. Sok 
gyermekes családos és alig válásos kapcsolatok jellemzik. Nagyon sok közhasznú 
tevékenységet végeznek. 15 éve működteti a Noé bárkája óvodát. Kéri a bizottság 
támogatását.  
 
Lévai Jánosné: kérdezi, hogy a kecskeméti történelmi egyházakkal terveznek-e 
együttműködést? 
 
Szalai László: az együttműködési megállapodás többek között azt is szolgálná, hogy 
legyen egy egészséges együttműködés a különböző társegyházak között.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel további kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem 
hangzott el, megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta:  
 
11/2019. (XII.10.) ÉmB. sz. határozat 
Együttműködési megállapodás megkötése a HIT Gyülekezetével  
 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné alpolgármester 19.151-4/2019.                                                                                         
ügyszámú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 
elfogadásra javasolja. 
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Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
 
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Irattár    
      

 
3. NAPIREND 
Emléktábla elhelyezése 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni a 
leírtakat?  
 
Öveges László: nem kíván kiegészítést tenni. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük, 
hozzászólásuk az előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Király József: 1968-ban felavatott uszodában nagyon sok kiválóság hozott szép 
eredményeket. Úgy véli, ez akkor lenne teljes, ha ezeknek a hírességeknek is valamilyen 
szinten helyt adnánk a ligetben.  
 
Öveges László: a jelen és a jövő a kosárlabdáé, de be kell látni, hogy ennek az uszodának 
van több évtizedes múltja. Annak idején az uszodán belül ezek a nevek, értékek meg 
voltak jelenítve egy táblán. Egyetért Király úr javaslatával, hogy kívül a ligetben vagy az 
épület falán meg lehet jeleníteni ezeket a hírességeket.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István:  az 5 millió Ft adomány költségen túl vannak további költségek. 
Ezeket ki vállalja?  
 
Ivkovicné Béres Tímea: természetesen a kosárlabda akadémia.  
 
Lévai Jánosné: javasolja, hogy mai napon erről ne hozzon döntést a bizottság, hanem 
később Király József javaslatával együtt kerüljön vissza a bizottság elé.  
 
Öveges László: úgy gondolja, hogy ezt a koncepciót jóvá lehet hagyni anélkül, hogy a 
felmerült ötletet ez veszélyeztetné. Mivel jó ötletnek tartja, az uszoda falán függőlegesen, 
táblaszerűen jelennének meg a nevek. Az előterjesztésben szereplő projekt már régóta 
húzódik, javasolja nem elnapolni.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi Lévai Jánosnét, hogy továbbra is el szeretné napolni a 
döntést? 
 
Lévai Jánosné: visszavonja javaslatát.  
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Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel további kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem 
hangzott el, megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta:  
 
 
12/2019. (XII.10.) ÉmB. sz. határozat 
Emléktábla elhelyezése 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 21773-3/2019. 
számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést változatlan 
tartalommal a közgyűlés elé terjeszti. 
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Öveges László irodavezető, Mérnöki Iroda 

• Borbélyné Balogh Katalin osztályvezető, Várostervezési Osztály 

• Irattár    
 
4. NAPIREND 
A Kecskeméti Sportiskola működése a 2018/2019. tanévben 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni a 
leírtakat? 
 
Lovas Zoltán: Szóbeli kiegészítést nem tesz. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük, 
hozzászólásuk az előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Török Józsefné:  az úszással kapcsolatosan kérdezi, hogy szeretnénk, ha minél több 
gyermek megtanulna úszni, de ez esetben miért ilyen drága (20 ezer Ft/hó) az úszás 
kezdőknek?  
 
Ivkovicné Béres Tímea: a „Mindenki tanuljon meg úszni” program az óvodai szinten 
elkezdődik. Ez 12 óvodát érint és ez teljesen ingyenes. A sportolók tagdíjat fizetnek, 
hiszen az intézmény fenntartásához szükséges.  
 
Dr. Szeberényi Gyula Tamás: a támogatást nem ezen a ponton kell meghatározni, hiszen 
akkor mindenki kapna támogatást. Egyéb szociális intézkedéseknél kell a rászorulókat 
segíteni, akár az úszás oktatás támogatásával is.  Azok, akik megtehetik, fizessék meg a 
teljes díjat.  
 
Király József: véleménye szerint nem idetartozik az úszóoktatás helyzete. Fontosnak tartja 
viszont, hogy a gyerekek óvodai szinten azért vízbiztosan tanuljanak meg úszni, mert 
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sajnos az a tendencia, hogy eltöltenek ott egy órát és a szülő viszi a gyereket magán 
úszásoktatásra.  
Javasolja, hogy a költségek oldaláról is legyen legközelebb részletesebb a tájékoztató.   
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel további kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem 
hangzott el, megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta:  
 
13/2019. (XII.10.) ÉmB. sz. határozat 
A Kecskeméti Sportiskola működése a 2018/2019. tanévben 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 26.874-3/2019. számú 

előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési tájékoztatót a közgyűlésnek 

elfogadásra javasolja. 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 

 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Irattár    
      

 
5. NAPIREND 
Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2020. I. félévi munkatervére 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van javaslata az 
előterjesztést illetően?  
 
Mivel javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet azzal, hogy a 
bizottság nem kíván javaslatot tenni a közgyűlés 2020.I. félévi munkatervére. 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta:  

 
14/2019. (XII.10.) ÉmB. sz. határozat 
Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2020. I. félévi munkatervére 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István elnök  28532-1/2019. számú előterjesztését és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság a közgyűlés 2020. I. félévi munkatervére tett 
javaslatokat kiegészíteni nem kívánja.  
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Orbánné Veres Ildikó osztályvezető, Képviselőtestületi Osztály 
 
 
6. NAPIREND 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2020. évi költségvetése 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni a 
leírtakat? 
 
Varga Miklós: nem tesz szóbeli kiegészítést.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, véleménye 
az előterjesztést illetően?  
 
Király József: a 2/b melléklet 36-os pontjában szerepel 1 milliárd 690 ezer Ft van, de 
ennek a kibontása elég szűkös. Kéri, hogy részletezzék ki, mert ez hatalmas összeg, ami 
a sportfinanszírozást illeti. 
 
Varga Miklós: a Hírös Sport Nonprofit Kft-nek általános működési támogatására 250 millió 
Ft-ot, jégpálya üzemeltetésére 38 millió Ft-ot, 4 db műfüves pálya  7,5 millió Ft, atlétikai 
centrum üzemeltetésre 42,7 millió Ft, illetve a majálissal kapcsolatban egy 2,5 millió Ft-os 
támogatás.   
A Junior Sport Nonprofit Kft támogatására 25 millió Ft, Sportiskola 67 millió Ft, a 
kosárlabda Akadémia működtetésére pedig 25 millió 925 ezer Ft-ot juttatnak. A KTE 
Kosárlabda Klub 15 millió Ft, a Kecskeméti Röplabda Kft 10 millió Ft , a KTE Utánpótlás 
Futball Klub 11 millió Ft, RÖPKE Sport Egyesület 5 millió Ft, Kecskeméti Városi Diáksport 
Egyesület 5 millió Ft, KLC Labdarúgó Kft 30 millió Ft, Kecskeméti Női Kézilabda Egyesület 
5 millió Ft, illetve Önkormányzati Sport Programokra 1,5 millió Ft támogatásban részesül.  
Felhalmozási, lízing kiadásokra 540 millió Ft, fűtés rekonstrukcióra 3 millió 700 ezer Ft, 
valamint a sportolók köszöntésére 1 millió 368 ezer Ft összeget kap.   
 
Király József: érdekli, hogy a ki nem fizetett terembérletekkel kapcsolatban mennyi a 
kintlévőség? 
 
Varga Miklós: jelzi, hogy a rendelet-tervezetben részletesen benne van. 
 
Győrfi Róbert: szeretné megköszönni az osztályvezetőnek, illetve az osztály 
munkatársainak a sok munkát. Elismerését fejezi ki a jövő évi költségvetéssel 
kapcsolatban.  
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Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel további kérdés, észrevétel, nem hangzott el, megkérdezi 
a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem, és 3 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezetet elfogadta ésaz alábbi határozatot hozta:  
 
15/2019. (XII.10.) ÉmB. sz. határozat 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2020. évi költségvetése 
 
A bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 28558-1/2018. 
ügyszámú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 
elfogadásra javasolja. 
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

• Varga Miklós osztályvezető, Gazdálkodási Osztály 

• Irattár    
 
 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Megállapítja, hogy a bizottság a munkáját befejezte, 
megköszöni a részvételt, az ülést 8.45 órakor bezárja. 

 
 
 
 
K.m.f. 
 
 
 
 
 

 
Dr. Sztachó-Pekáry István sk.                 Gulyás Zoltán sk. 

 bizottsági elnök                   alelnök 


